
Szanowna Komisjo. 

Odnosząc się  do skargi pani Joanny Baran Wardak, stwierdzam, że w mojej 

ocenie jest ona bezzasadna. 

Burmistrz w czasie ostatniej sesji stwierdził: „...bo mieliśmy problem z 

gońcem. Wielokrotnie był  na zwolnieniach lekarskich." 

W stwierdzeniu tym nie można dopatrzeć  się  naruszenia w jakiejkolwiek 

formie dóbr osobistych pani Skarżącej. 

Pani ta nie była jedyną  osobą  zatrudnioną  w Urzędzie Miasta w 

charakterze gońca, więc nie da się  na tej podstawie powiedzieć, że to 

jej osobiście dotyczyła wypowiedź  Burmistrza. 

Jednocześnie, nawet gdyby tak było, to Burmistrz przekazał  informację  

prawdziwą, związaną  z funkcjonowaniem Urzędu Miasta, potwierdzoną  w 

postępowaniu sądowym, w którym Sąd Pracy w Białogardzie uznał  za zasadne 

wypowiedzenie umowy o pracę  pani Skarżącej w związku z częstymi 

nieobecnościami w pracy spowodowanymi chorobą. Informacja ta weszła więc 

i z tego powodu do sfery publicznej, 

W tym kontekście również  należy wskazać, że pani Skarżąca w swoim piśmie 

dokonuje nadinterpretaji przytoczonej wyżej wypowiedzi, sugerując 

przekaz, którego nie da się  z niej odczytać. Dlatego jej pretensje są  

nieuzasadnione, a skarga nie powinna być  uwzględniona. 

Z poważaniem. 
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